
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 24-05-28 

Tid: kl.18:30  

Plats: Studiefrämjandets lokal på Nygatan 3, Mariestad 

Närvarande: Ordförande Sven Arvidsson, vice ordf. Jeanette Billström, sekreterare Caroline 

Öhlund, kassör Dag Bränfeldt, Adam Lindholm och Håkan Roslund 

1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

2. Val av justerare. 

Det är alltid ordförande och sekreterare 

 

3. Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes 

 

4. Ekonomisk rapport från kassören 

Kassan ligger fram till maj 2024, 19 000kr minus, men det är enligt budgeten och det 

finns inget att anmärka på. 

 

5. Verksamhetsrapport från grenarna 

a. Barn: alla planerade träffar för våren är genomförda. Oklart med 

ledarsituationen i höst. Lufsarlunken är planerad till den 20-21 september 

2024 på Kinnekulle. 

b. Vandring: de har sina planerade vandringar på onsdagar och de kommer köra 

fram till midsommar. 

c. Kajak: verksamheten pågår enligt planering, de har erbjudit nybörjarturer och 

har inplanerade paddlingar på onsdagar. Samtliga ledare var på fortutbildning 

i Grebbestad under våren, vilket var både givande och roligt. Under säsongen 

är det planerat att ytterligare 2 ledare kommer gå vidare i steg 2. 

d. Långfärdsskridsko: verksamheten är pausad under sommarmånaderna. 

 

6. Önskemål/synpunkter från grenledarna 

Till ledarna i vandringssektionen har FF köpt in en ny bok med vandringsleder i  

Skaraborg. De har också fått en keps för att det ska vara tydligt vem/vilka som är 

ledare vid träffarna. 

Håkan funderar hur vi ska göra med iskongressen i höst. Den kommer arrangeras i 



   
 

   
 

Luleå och det är lång resväg. Styrelsen lämnade frågan öppen för vidare diskussion 

efter sommaren. 

 

7. Håll Sverige Rent 

Styrelsen beslutar att arrangera en gemensam aktivitet i samband med Håll Sverige 

Rent-dagen den 21 september 2024. 

Pierre har varit i kontakt med föreningen Håll Sverige Rent, tyvärr har de inga 

resurser för att erbjuda något material för själva skräpplockningen, men vi kan få 

hjälp med digitalt markföringsmaterial. 

Sven och Håkan tog på sig att samordna aktiviteten. Övriga i styrelsen ansvarar för 

att sprida informationen inom sina respektive grenar. 

 

8. Fortbildning, HLR-kurs 

Sven ska gå vidare med planeringen av HLR-kurs i höst för samtliga ledare. Fredrik 

Strand är tillfrågad att hålla i utbildningen. Då antalet per tillfälle max är 10 st ska vi 

försöka planera 4 tillfällen under vecka 40-41, förutsatt att Fredrik Strand är 

tillgänglig då. 

 

9. Ledarträff 

Caroline ska kolla upp möjligheten att arrangera en ledarträff med vandring och mat 

med hjälp av Magnus Patriksson. Preliminära datum för ledarträff är 31 augusti alt 7 

september 2024. 

 

10. Sommarbrev till ledare Sven ska skicka ett sommarbrev till samtliga ledare i 

Mariestads lokalförening. 

 

11. Inkomna mail och frågor (sekr/alla) 

Det har inte inkommit några mail eller frågor för styrelsen att behandla  

 

12. Övriga frågor 

Barngrenen hade tidigare fått fråga från samfällighetsföreningen i Sjötorp om att 

starta upp en barngrupp där. Lokalföreningen har inte ledarresurser att starta upp en 

ytterligare grupp, ute i Sjötorp men om samfällighetsföreningen hittar någon el 

några som är intresserade att bli ledare är vi positiva till att erbjuda dem utbildning. 

Föreningen har ännu inte hört av sig. 

 

13. Datum för höstens möten Styrelsen planerar att träffas följande datum  

26 augusti kl 18:30, 29 oktober kl 18:30, 3 december kl 18:30 

 

Sven Arvidsson     Caroline Öhlund 

Ordförande      sekreterare 


